
 

Protokół nr IX/2024 

z obrad IX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Prabutach 

z dnia 30 października 2024 r. 

Data i miejsce odbywania sesji: 30 października 2024 roku od godz. 14:30 do godz. 16:55; 

sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy Prabuty. 

Obrady sesji są nagrywane – zapis na płycie CD-R stanowi załącznik do protokołu i dokumentację 

archiwalną. 

Transmisja z obrad na żywo :  

https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/1970/rada-miejska-w-prabutach.htm 

Na stan 15 radnych, w sesji uczestniczyło 13 radnych. 

Obecni: 

1. Stanisław Anders 

2. Marek Beksa 

3. Tomasz Chodowiec 

4. Marcin Domagalski 

5. Grzegorz Gintowt 

6. Marcin Kłosiński 

7. Zbigniew Kondel 

8. Karol Koper 

9. Edyta Kossak-Czarnecka 

10. Paulina Kowalska 

11. Adam Kuncicki 

12. Anna Latopolska 

13. Jacek Mikołajków 

14. Tomasz Nadolski 

15. Paweł Panikowski 

Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu z sesji  Nr IX/2024 z dnia 30 października 2024 roku. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady p. Marcin Domagalski. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji 

Rady Miejskiej w Prabutach. 

Ponadto w obradach sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz  p. Krzysztof Niziałek 

2. Zastępca Burmistrza p. Sylwia Tatara 

https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/1970/rada-miejska-w-prabutach.htm


3.         Skarbnik p. Monika Kuśmierska 

4.         Pełnomocnicy Burmistrza p. Palmira Trzcuńska-Kowalska, p. Dorota Dłużeń,  

            p. Wojciech Dołęgowski 

5.         Kierownik MGOPS w Prabutach p. Ewa Tatara 

6.         Radny Rady Powiatu Kwidzyńskiego p. Andrzej Słowiński 

7.         Prezes ZGM p. Paweł Kapica, Prezes Pewik Prabuty  p. Mariusz Kubich 

8.         Sołtys sołectwa Stary Kamień p. Tomasz Tukalski 

           i sołtys sołectwa Szramowo p. Łukasz Duch 

9.        Państwo Beata i Łukasz Kamińscy z córką Polą. 

 

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji. 

Do zaproponowanego porządku sesji Burmistrz zaproponował następujące zmiany: 

- Wprowadzenie do porządku obrad punktu 9. ,,Sprawozdanie Przewodniczącego Rady o 

oświadczeniach majątkowych radnych za 2023 rok". 

- Wprowadzenie do porządku obrad punktu 10. ,,Sprawozdanie Burmistrza o oświadczeniach 

majątkowych za 2023 rok". 

- Przesunięcie punktu 7 ,, Wyróżnienie Poli Kamińskiej za osiągnięcia lekkoatletyczne w 

Mistrzostwach Polski Młodzików" na pozycję 4 porządku obrad. 

Przystąpiono do głosowania nad zaproponowanymi zmianami. 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad punktu 9. ,,Sprawozdanie Przewodniczącego Rady o 

oświadczeniach majątkowych radnych za 2023 rok". 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Anders, Marek Beksa, Tomasz Chodowiec, Marcin Domagalski, Marcin Kłosiński, 

Zbigniew Kondel, Karol Koper, Edyta Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam 

Kuncicki, Anna Latopolska, Tomasz Nadolski, Paweł Panikowski 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Gintowt, Jacek Mikołajków 

Zmiana została przyjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad punktu 10. ,,Sprawozdanie Burmistrza o oświadczeniach 

majątkowych za 2023 rok".  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Anders, Marek Beksa, Tomasz Chodowiec, Marcin Domagalski, Marcin Kłosiński, 

Zbigniew Kondel, Karol Koper, Edyta Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam 

Kuncicki, Anna Latopolska, Tomasz Nadolski, Paweł Panikowski 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Gintowt, Jacek Mikołajków 

Zmiana została przyjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Przesunięcie punktu 7 ,, Wyróżnienie Poli Kamińskiej za osiągnięcia lekkoatletyczne w 



Mistrzostwach Polski Młodzików "na pozycję 4 porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Anders, Marek Beksa, Tomasz Chodowiec, Marcin Domagalski, Marcin Kłosiński, 

Zbigniew Kondel, Karol Koper, Edyta Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam 

Kuncicki, Anna Latopolska, Tomasz Nadolski, Paweł Panikowski 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Gintowt, Jacek Mikołajków 

Zmiana została przyjęta. 

Następnie przystąpiono do głosowania nad zatwierdzeniem porządku obrad po 

wprowadzonych zmianach. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie porządku obrad sesji po wprowadzonych zmianach.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Anders, Marek Beksa, Tomasz Chodowiec, Marcin Domagalski, Marcin Kłosiński, 

Zbigniew Kondel, Karol Koper, Edyta Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam 

Kuncicki, Anna Latopolska, Tomasz Nadolski, Paweł Panikowski 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Gintowt, Jacek Mikołajków 

 

Porządek obrad po wprowadzonych zmianach został przyjęty i przedstawia się następująco: 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.  

3. Przyjęcie protokołu nr VIII z sesji Rady Miejskiej w Prabutach z dnia 25 września 2024 

roku. 

4. Wyróżnienie Poli Kamińskiej za osiągnięcia lekkoatletyczne na Mistrzostwach Polski 

Młodzików. 

5. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Prabuty o działalności za okres między sesjami.  

6. Wnioski i zapytania.  

7. Odpowiedzi na wnioski i zapytania.  

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024. 

9. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady o oświadczeniach majątkowych radnych za 2023 

rok. 

10. Sprawozdanie Burmistrza o oświadczeniach majątkowych za 2023 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru 

rewitalizacji. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części terenów położonych w obrębie 

ewidencyjnym nr 0029 Trumiejki. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębie ewidencyjnym Rodowo, gmina Prabuty. 



14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta i Gminy Prabuty 

na lata 2023-2025. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze oraz specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również 

trybu ich pobierania, a także określenia szczegółowych warunków przyznawania usług 

sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania 

takich usług. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji ośrodka wsparcia pod nazwą „Klub Senior+” w 

Prabutach. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Spółdzielni Socjalnej „Pomezania z Sercem”. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Spółdzielni Socjalnej pod nazwą 

"Dzierzgoński Smaczek". 

19. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi od właścicieli nieruchomości niezamieszkałych z wyłączeniem 

nieruchomości rekreacyjno - wypoczynkowych. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na rok z nieruchomości, na których znajduję się domek 

letniskowy lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno–

wypoczynkowe. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na terenie Miasta i Gminy Prabuty. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Prabuty na 2024 rok. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Prabuty. 

26. Sprawy organizacyjne Rady Miejskiej w Prabutach. 

 

 

3. Przyjęcie protokołu nr IX z sesji Rady Miejskiej w Prabutach z dnia 30 października 

2024 r. 

Po protokołu nie wpłynęły uwagi w związku z tym został przyjęty do akceptującej 

wiadomości. 

 

4. Wyróżnienie Poli Kamińskiej za osiągnięcia lekkoatletyczne na Mistrzostwach Polski 

Młodzików. 

Gratulacje i wyrazy uznania na ręce Poli i jej rodziców złożył Burmistrz wraz  z 

Przewodniczącym Rady. Obecny na sali trener p. Marcin Kłosiński opowiedział o 

dotychczasowych osiągnięciach swojej podopiecznej. 

5. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Prabuty o działalności za okres między 

sesjami. 

Burmistrz poinformował o: 

- spotkaniu z burmistrzem Nowego Stawu w sprawie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej; 

- spotkaniu z firmą Olkop, która buduje stacje benzynowa na ul. Malborskiej; 



- biegu ulicznym „Liwa Cup”; 

- udziale w zgromadzeniu wspólników SIM; 

- spotkaniu z Kołami Gospodyń Wiejskich funkcjonującymi na terenie gminy; 

- spotkaniu z burmistrzem Kwidzyna; 

- spotkaniu z burmistrzem Susza; 

- spotkaniu wójtów i burmistrzów Powiatu Kwidzyńskiego; 

- Zgromadzeniu Gmin Pomorskich w Chmielnie; 

- wizycie delegacji z Osterholz, które jest wieloletnim partnerem Powiatu Kwidzyńskiego; 

- udziale w oficjalnym otwarciu żłobka w Prabutach; 

- udziale w nagraniu KGW Gilwa; 

- złożonym wniosku na termomodernizację budynków szkoły w Trumiejkach i w Prabutach. 

6. Wnioski i zapytania. 

Radny p. Zbigniew Kondel spytał w jakiej kondycji jest Szpital Specjalistyczny w Prabutach. 

Burmistrz odpowiedział, że oddział, który był zamknięty, obecnie funkcjonuje normalnie, ale 

jeśli są wątpliwości to można zaprosić zarząd szpitala na komisję. 

Radny p. Zbigniew Kondel spytał o etap prac inwestora z Zalewa na zatorzu. 

Burmistrz odpowiedział, że inwestycja nie jest zagrożona, a firma w najbliższym czasie 

przedstawi dokumentację i po tym będzie można coś więcej powiedzieć. 

Radny p. Stanisław Anders zaproponował spotkanie z Komendantem Policji w Prabutach w 

celu przedstawienia sprawozdania z zakresu bezpieczeństwa za 2024 rok. 

Radny p. Zbigniew Kondel spytał o etap prac na ul. Kiepury. 

Zastępca Burmistrza p. Sylwia Tatara odpowiedziała, że prace przebiegają terminowo. 

Radny p. Paweł Panikowski spytał o termin zakończenia prac na ul. Polnej. 

Burmistrz odpowiedział, że zakończenie planowane jest do 8 listopada. 

Radny p. Stanisław Anders spytał radnego powiatu p. Andrzeja Słowińskiego kiedy będzie 

wykonana nawierzchnia odcinka drogi z Pólka do Jawt Wielkich. 

Radny Rady Powiatu Kwidzyńskiego odpowiedział, że do końca roku zostanie wykonane 300 

metrów łaty. 

 

7. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

Odpowiedzi zostały udzielone w punkcie 5. 

 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024. 

Informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024 przedstawiła pani 

Palmira Trzcińska–Kowalska - Pełnomocnik Burmistrza ds. Oświaty, Kultury, Sportu i 

Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi. 

 

 9. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady o oświadczeniach majątkowych radnych za 

2023 rok. 

Sprawozdanie odczytał Przewodniczący Rady p. Marcin Domagalski. 

 

10. Sprawozdanie Burmistrza o oświadczeniach majątkowych za 2023 rok. 

Sprawozdanie odczytał Sekretarz p. Jędrzej Krasiński. 

Ogłoszono 5 minut przerwy. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru 

rewitalizacji. 

Projekt uchwały został omówiony przez p. Wojciecha Dołęgowskiego na Wspólnym 

Posiedzeniu Komisji Stałych i uzyskał pozytywną opinię pod obrady sesji. 



Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady p. Paweł Panikowski. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Anders, Marek Beksa, Tomasz Chodowiec, Marcin Domagalski, Marcin Kłosiński, 

Zbigniew Kondel, Karol Koper, Edyta Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam 

Kuncicki, Anna Latopolska, Tomasz Nadolski, Paweł Panikowski 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Gintowt, Jacek Mikołajków 

 

Projekt został przyjęty jako: 

Uchwała nr IX/42/2024 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części terenów położonych w obrębie 

ewidencyjnym nr 0029 Trumiejki. 

Projekt uchwały został omówiony przez urbanistę p. Łukasza Piskurewicza na Wspólnym 

Posiedzeniu Komisji Stałych i uzyskał pozytywną opinię pod obrady sesji. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady p. Paweł Panikowski. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części terenów położonych w obrębie ewidencyjnym nr 

0029 Trumiejki. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Anders, Marek Beksa, Tomasz Chodowiec, Marcin Domagalski, Marcin Kłosiński, 

Zbigniew Kondel, Karol Koper, Edyta Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam 

Kuncicki, Anna Latopolska, Tomasz Nadolski, Paweł Panikowski 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Gintowt, Jacek Mikołajków 

 

Projekt został przyjęty jako: 

Uchwała nr IX/43/2024 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębie ewidencyjnym Rodowo, gmina Prabuty. 

 



Projekt uchwały został omówiony przez urbanistę p. Łukasza Piskurewicza na Wspólnym 

Posiedzeniu Komisji Stałych i uzyskał pozytywną opinię pod obrady sesji. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady p. Paweł Panikowski. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębie ewidencyjnym Rodowo, gmina Prabuty.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marek Beksa, Tomasz Chodowiec, Marcin Domagalski, Marcin Kłosiński, Zbigniew Kondel, 

Karol Koper, Edyta Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam Kuncicki, Anna 

Latopolska, Tomasz Nadolski, Paweł Panikowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Anders 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Gintowt, Jacek Mikołajków 

 

Projekt został przyjęty jako: 

Uchwała nr IX/44/2024 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Miasta i Gminy Prabuty na lata 2023-2025. 

Projekt uchwały został omówiony przez Kierownika MGOPS w Prabutach p. Ewę Tatarę na 

Wspólnym Posiedzeniu Komisji Stałych i uzyskał pozytywną opinię pod obrady sesji. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady p. Paweł Panikowski. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta i Gminy Prabuty na 

lata 2023-2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Anders, Marek Beksa, Tomasz Chodowiec, Marcin Domagalski, Marcin Kłosiński, 

Zbigniew Kondel, Karol Koper, Edyta Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam 

Kuncicki, Anna Latopolska, Tomasz Nadolski, Paweł Panikowski 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Gintowt, Jacek Mikołajków 

 

Projekt został przyjęty jako: 

Uchwała nr IX/45/2024 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 



15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze oraz specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również 

trybu ich pobierania, a także określenia szczegółowych warunków przyznawania usług 

sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania 

takich usług. 

Projekt uchwały został omówiony przez Kierownika MGOPS w Prabutach p. Ewę Tatarę na 

Wspólnym Posiedzeniu Komisji Stałych i uzyskał pozytywną opinię pod obrady sesji. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady p. Paweł Panikowski. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 

za usługi opiekuńcze oraz specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu 

ich pobierania, a także określenia szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, 

wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania takich usług.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Anders, Marek Beksa, Tomasz Chodowiec, Marcin Domagalski, Marcin Kłosiński, 

Zbigniew Kondel, Karol Koper, Edyta Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam 

Kuncicki, Anna Latopolska, Tomasz Nadolski, Paweł Panikowski 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Gintowt, Jacek Mikołajków 

 

Projekt został przyjęty jako: 

Uchwała nr IX/46/2024 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji ośrodka wsparcia pod nazwą „Klub Senior+” 

w Prabutach. 

Projekt uchwały został omówiony przez Kierownika MGOPS w Prabutach p. Ewę Tatarę na 

Wspólnym Posiedzeniu Komisji Stałych i uzyskał pozytywną opinię pod obrady sesji. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady p. Paweł Panikowski. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji ośrodka wsparcia pod nazwą „Klub Senior+” w 

Prabutach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Anders, Marek Beksa, Tomasz Chodowiec, Marcin Domagalski, Marcin Kłosiński, 

Zbigniew Kondel, Karol Koper, Edyta Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam 

Kuncicki, Anna Latopolska, Tomasz Nadolski, Paweł Panikowski 



NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Gintowt, Jacek Mikołajków 

 

Projekt został przyjęty jako: 

Uchwała nr IX/47/2024 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Spółdzielni Socjalnej „Pomezania z Sercem”. 

Projekt uchwały został omówiony przez Kierownika MGOPS w Prabutach p. Ewę Tatarę na 

Wspólnym Posiedzeniu Komisji Stałych i uzyskał pozytywną opinię pod obrady sesji. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady p. Paweł Panikowski. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie chwały w sprawie powołania Spółdzielni Socjalnej „Pomezania z Sercem”.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Anders, Marek Beksa, Tomasz Chodowiec, Marcin Domagalski, Marcin Kłosiński, 

Zbigniew Kondel, Karol Koper, Edyta Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam 

Kuncicki, Anna Latopolska, Tomasz Nadolski, Paweł Panikowski 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Gintowt, Jacek Mikołajków 

 

Projekt został przyjęty jako: 

Uchwała nr IX/48/2024 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Spółdzielni Socjalnej pod nazwą 

"Dzierzgoński Smaczek" 

Projekt uchwały został omówiony przez Kierownika MGOPS w Prabutach p. Ewę Tatarę na 

Wspólnym Posiedzeniu Komisji Stałych i uzyskał pozytywną opinię pod obrady sesji. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady p. Paweł Panikowski. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Spółdzielni Socjalnej pod nazwą "Dzierzgoński 

Smaczek".  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Anders, Marek Beksa, Tomasz Chodowiec, Marcin Domagalski, Marcin Kłosiński, 

Zbigniew Kondel, Karol Koper, Edyta Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam 

Kuncicki, Anna Latopolska, Tomasz Nadolski, Paweł Panikowski 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Gintowt, Jacek Mikołajków 

 

Projekt został przyjęty jako: 



Uchwała nr IX/49/2024 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Projekt uchwały został omówiony przez Pełnomocnika Burmistrza ds. podatków i opłat 

lokalnych p. Dorotę Dłużeń na Wspólnym Posiedzeniu Komisji Stałych i uzyskał pozytywną 

opinię pod obrady sesji. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady p. Paweł Panikowski. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Stanisław Anders, Marek Beksa, Tomasz Chodowiec, Marcin Domagalski, Marcin Kłosiński, 

Zbigniew Kondel, Karol Koper, Edyta Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Anna 

Latopolska, Tomasz Nadolski, Paweł Panikowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Kuncicki 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Gintowt, Jacek Mikołajków 

Projekt został przyjęty jako: 

Uchwała nr IX/50/2024 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

Projekt uchwały został omówiony przez Pełnomocnika Burmistrza ds. podatków i opłat 

lokalnych p. Dorotę Dłużeń na Wspólnym Posiedzeniu Komisji Stałych i uzyskał pozytywną 

opinię pod obrady sesji. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady p. Paweł Panikowski. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Anders, Marek Beksa, Tomasz Chodowiec, Marcin Domagalski, Marcin Kłosiński, 

Karol Koper, Edyta Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Anna Latopolska, Tomasz 

Nadolski, Paweł Panikowski 

PRZECIW (1) 

Zbigniew Kondel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Kuncicki 



NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Gintowt, Jacek Mikołajków 

 

Projekt został przyjęty jako: 

Uchwała nr IX/51/2024 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi od właścicieli nieruchomości niezamieszkałych z wyłączeniem 

nieruchomości rekreacyjno - wypoczynkowych. 

Projekt uchwały został omówiony przez inspektora ds. gospodarki odpadami komunalnymi p. 

Bartosza Kutra na Wspólnym Posiedzeniu Komisji Stałych i uzyskał pozytywną opinię pod 

obrady sesji. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady p. Paweł Panikowski. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi od właścicieli nieruchomości niezamieszkałych z wyłączeniem nieruchomości 

rekreacyjno - wypoczynkowych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Anders, Marek Beksa, Tomasz Chodowiec, Marcin Domagalski, Marcin Kłosiński, 

Zbigniew Kondel, Karol Koper, Edyta Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam 

Kuncicki, Anna Latopolska, Tomasz Nadolski, Paweł Panikowski 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Gintowt, Jacek Mikołajków 

 

Projekt został przyjęty jako: 

Uchwała nr IX/52/2024 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

22. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na rok z nieruchomości, na których znajduję 

się domek letniskowy lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno–

wypoczynkowe. 

Projekt uchwały został omówiony przez inspektora ds. gospodarki odpadami komunalnymi   

p. Bartosza Kutra na Wspólnym Posiedzeniu Komisji Stałych i uzyskał pozytywną opinię pod 

obrady sesji. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady p. Paweł Panikowski. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na rok z nieruchomości, na których znajduję się domek letniskowy 

lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno–wypoczynkowe.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Anders, Marek Beksa, Tomasz Chodowiec, Marcin Domagalski, Marcin Kłosiński, 

Zbigniew Kondel, Karol Koper, Edyta Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam 

Kuncicki, Anna Latopolska, Tomasz Nadolski, Paweł Panikowski 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Gintowt, Jacek Mikołajków 

 

Projekt został przyjęty jako: 

Uchwała nr IX/53/2024 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

23. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na terenie Miasta i Gminy Prabuty. 

Obrady sesji o godz. 16:45 opuścił radny Tomasz Chodowiec. 

W dalszej części obrad uczestniczyło 12 radnych. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez inspektora ds. gospodarki odpadami komunalnymi   

p. Bartosza Kutra na Wspólnym Posiedzeniu Komisji Stałych i uzyskał pozytywną opinię pod 

obrady sesji. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady p. Paweł Panikowski. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na terenie Miasta i Gminy Prabuty.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Stanisław Anders, Marek Beksa, Marcin Domagalski, Marcin Kłosiński, Zbigniew Kondel, 

Karol Koper, Edyta Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam Kuncicki, Anna 

Latopolska, Tomasz Nadolski, Paweł Panikowski 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Chodowiec, Grzegorz Gintowt, Jacek Mikołajków 

 

Projekt został przyjęty jako: 

Uchwała nr IX/54/2024 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

24. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Prabuty na 2024 rok. 

Projekt uchwały został omówiony przez p. Skarbnik Monikę Kuśmierską na Wspólnym 

Posiedzeniu Komisji Stałych i uzyskał pozytywną opinię pod obrady sesji. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady p. Paweł Panikowski. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Prabuty na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 



ZA (12) 

Stanisław Anders, Marek Beksa, Marcin Domagalski, Marcin Kłosiński, Zbigniew Kondel, 

Karol Koper, Edyta Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam Kuncicki, Anna 

Latopolska, Tomasz Nadolski, Paweł Panikowski 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Chodowiec, Grzegorz Gintowt, Jacek Mikołajków 

 

Projekt został przyjęty jako: 

Uchwała nr IX/55/2024 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Uzasadnienie: 

1. Zmniejszenie dochodów/wydatków z tytułu środków otrzymanych z Funduszu Rozwoju 

Przewozów Autobusowych w kwocie (-) 302.238,00 zł w związku z rozwiązaniem umowy.  

2. Zwiększenie środków otrzymanych w ramach Funduszu Pomocy obywatelom Ukrainy w łącznej 

kwocie 12.371,00 zł. w tym na dodatkowe zadania oświatowe 12.119,00 zł.  

3. Zwiększenie dochodów/wydatków w związku z otrzymanymi dotacjami/środkami z Pomorskiego 

Urzędu Wojewódzkiego o kwotę 893.210,16 zł na zadania realizowane przez MGOPS Prabuty.  

4. Zwiększenie planu dochodów/wydatków w związku z otrzymanymi środkami na wypłatę dodatku 

gazowego w kwocie (+) 421,19 zł.  

5. Dostosowanie planu dochodów i wydatków w związku z realizacją inwestycji w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków (-) 51.970,83 zł dotyczący „Remontu Konkatedry pw św. 

Wojciecha w Prabutach”.  

6. Zwiększenie planu wydatków na zadaniu „ Przebudowa trybuny stadionu miejskiego w Prabutach” 

o kwotę (+) 25.944,00 zł w związku z otrzymaną darowizną na realizację zadania.  

7. Korekta dochodów/wydatków na zadaniu pn. „Rozbudowa placu zabaw na ul. Kuracyjnej oraz ul. 

Woj. Polskiego” o kwotę (-) 10.175,00 zł w związku z niższymi kosztami realizacji inwestycji oraz 

mniejszą kwotą dofinansowania.  

8. Zmniejszenie wydatków majątkowych na zadaniach, które nie zostaną zrealizowane w 2024 roku a 

większość z nich zostanie wpisana do realizacji w roku następnym:  

a. Budowa kanalizacji deszczowej ul. Przemysłowa (-) 875.000,00 zł  

b. Dokumentacja projektowa chodnika i terenu przyległego pomiędzy ul. Kwidzyńską a ul. Legionów 

(-) 20.000,00 zł  

c. Przebudowa części budynku byłych warsztatów szkolnych w ramach programu rewitalizacji (-) 

30.750,00 zł  

d. Budowa cmentarza komunalnego w Prabutach (-) 370.000,00  

e. Cyberbezpieczny samorząd (-) 200.000,00 zł  

9. Zwiększenie wydatków na koszty odsetek od obligacji o kwotę (+) 257.500,00 zł  

10. Zwiększenie dotacji dla przedszkoli o kwotę (+) 156.114,00 zł oraz dotacji do przedszkoli na 

realizację zadań dla dzieci niepełnosprawnych o kwotę (+) 80.000,00 zł.  

11. Zwiększenie wydatków na Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii o kwotę niewykorzystanych środków w latach 

poprzednich o kwotę (+) 130.343,16 zł.  

12. Wniesienie udziałów członkowskich do:  

a. Spółdzielni Socjalnej „Pomezania z sercem” (+) 4.000,00 zł  

b. Spółdzielni Socjalnej „Dzierzgoński Smaczek” (+) 3.000,00 zł  

13. Koszty opłat wpisowych:  

a. Spółdzielni Socjalnej „Pomezania z sercem” (+) 4.000,00 zł  

b. Spółdzielni Socjalnej „Dzierzgoński Smaczek” (+) 500,00 zł  



14. Zwiększenie dotacji dla Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Prabutach o kwotę 5.000,00 zł 

na zakup książek.  

15. Zwiększenie dochodów/wydatków o kwotę 331.500,00 zł na wypłatę wyrównania dla 

przedsiębiorstwa energetycznego.  

16. Zwiększenie wydatków na zadanie inwestycyjne: „Zwiększenie efektywności energetycznej 

obiektów użyteczności publicznej: Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej oraz Prabuckiego 

Centrum Kultury i Sportu w Prabutach” w kwocie 15.000,00 zł. Zmniejszenie planu wydatków na 

zadaniu pn. „Wymiana pieca w Szkole Podstawowej” w kwocie 15.000,00 zł. 

 

25. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Prabuty. 

Projekt uchwały został omówiony przez p. Skarbnik Monikę Kuśmierską na Wspólnym 

Posiedzeniu Komisji Stałych i uzyskał pozytywną opinię pod obrady sesji. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady p. Paweł Panikowski. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Prabuty. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Stanisław Anders, Marek Beksa, Marcin Domagalski, Marcin Kłosiński, Zbigniew Kondel, 

Karol Koper, Edyta Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam Kuncicki, Anna 

Latopolska, Tomasz Nadolski, Paweł Panikowski 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Chodowiec, Grzegorz Gintowt, Jacek Mikołajków 

Projekt został przyjęty jako: 

Uchwała nr IX/56/2024 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

26. Sprawy organizacyjne Rady Miejskiej w Prabutach. 

 

Burmistrz zaprosił na koncert „Muzyczne Zaduszki”, organizowany 3-go listopada 2024 r. o 

godz. 17:00 w Prabuckim Centrum Kultury i Sportu oraz na uroczystości związane z 

obchodami Narodowego Święta Niepodległości w dniu 11-go listopada 2024 r.  

 

Wobec wyczerpania porządku, obrady IX sesji Rady Miejskiej w Prabutach zostały 

zakończone. 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej  w Prabutach 

Marcin Domagalski  

 

Przygotował(a): Edyta Szudarska  


